



驚喜的瞬間，往往是最感動的難忘回憶！

Transform Moments into Milestones: Let our custom in-room decor of elegant flowers and enchanting balloons set the stage for your special occasion.

想為重要的人，帶來意想不到的感動？ 輕鬆實現電影般的夢幻場景！

高雄洲際酒店不僅以奢華舒適、充滿細節的客房及備品，寵愛每一位賓客，更有具美感的專業團隊，為您打造每個生活中的重要情境。求婚、慶生、慶功、友誼紀念日、交往週年、結婚週年、客房單身派對、VIP接待等，您想得到、想不到的，我們都能做到！客房佈置獻上多種色調的氣球、花藝、造型甜點等佈置物，依不同主題皆可客製化設計，歡迎洽詢討論。

Surprise your loved ones with an unexpected touch of magic at InterContinental Kaohsiung.

Our luxurious rooms, detailed amenities, and creative team are here to craft every incredible moment. From proposals and birthdays to anniversaries and VIP receptions—we turn the imaginable and beyond into reality. Tailor-made your celebration with elegant balloons, floral arrangements, and themed welcome setting. Let's discuss and design your dream room today!



求婚佈置靈感 Proposal Decor Inspiration

MARRY
ME

洲際溫柔粉色系 Pink Color Tone and Manner

佈置元素：花藝、花束、氣球

Balloons, Bouquet and Floral arrangement included.

TWD 20,520

| 求婚方案 Proposal Decoration



白金色系
Platinum Color Series

TWD 5,500



燕麥奶粉色系
Oat Milk Pink Color Series

TWD 10,520



圖片僅供參考 Image is for reference only



讓一年僅有一次的生日增加更多色彩
Let the once-a-year birthday be filled with more colors.

| 生日方案 Birthday Decoration



玫瑰金色系
Rose Gold Color

TWD 9,888



洲際海洋色系
Intercontinental Ocean

TWD 6,600

圖片僅供參考 Image is for reference only



讓每一刻成為永恆，每一秒都充滿驚喜與感動。

Let every moment turn into eternity, each second filled with surprise and emotion.